
 

 

 

 

 

 

Till Kommunstyrelsens ordförande Ulrika Falk (S) 

Interpellation om garantier för att fortsatt förhindra etablering av 

vindkraftspark Västerlisa: 

Under det tidigare styret gjorde vi ett starkt och tydligt ställningstagande mot 

etableringen av vindkraft i Länna. Sverigedemokraterna, tillsammans med 

Moderaterna, Kristdemokraterna och Liberalerna, uttryckte en tydlig hållning som 

också låg i linje med Socialdemokraternas dåvarande ställningstagande. 

Nu när kommunen har ett nytt politiskt styre, där Socialdemokraterna leder en 

koalition tillsammans med Centerpartiet, Vänsterpartiet, Miljöpartiet och Liberalerna, 

finns en naturlig oro hos många invånare om huruvida det tidigare löftet från 

Socialdemokraterna att motsätta sig vindkraftsprojektet i Västerlisa kommer att 

hållas. Det är allmänt känt att flera, för att inte säga alla, samarbetspartierna vurmar 

för vindkraftsetableringar. 

Med anledning av detta vill jag ställa följande frågor till Ulrika Falk (S): 

1. Kan du garantera att det styrande underlaget, som du leder, kommer att stå 

fast vid ett nej till vindkraftsetablering i Västerlisa? 

 

2. Hur säkerställer du att det inte görs eftergifter i denna fråga i förhandlingar 

med era samarbetspartier? 

 

Det är av stor vikt för kommunens invånare, särskilt de som påverkas direkt av detta 

projekt, att få tydliga besked och garantier i denna fråga. 

 

Andrea Kronvall 

Gruppledare, Sverigedemokraterna Norrtälje 

Kommunfullmäktige 2024-11-25 

 


